

Chinese CMR Questions

Customer Name:
(English and Chinese names)

Doing Business As .

1. Does the company have a direct relation or affiliation to the Chinese Military. Direct Relation shall be defined as: (1) a department, agency, corporation, or other entity of the Chinese Ministry of National Defense or (2) performing military functions or operations? If yes, please define.

贵公司是否和中国军方有直接关系或隶属于军方? 直接关系可以定义为: (1)中国国防部下属的一个部门、代理机构、企业或其他实体, 或者(2)执行中国军方的职能或提供军事业务运作支持? 如果有直接或者隶属关系, 请具体说明关系情况

Yes Define Relationship

No

2. Does the Chinese Military have board representation or major shareholders within the company? Please disclose board representation and/or major shareholders.

贵公司是否有来自中国军方的董事会成员, 或者来自军方的主要股东? 如果有军方的董事会成员或者股东, 请披露董事会成员和主要股东组成情况

Yes List Board members with greater than 25% ownership

No

3. What is the company's current production mix between military and non-military product (by percentage)?

贵公司目前产品中军用品和民用品的比例大概是多少? (按百分比划分)

- Percentage of Military : ____%
- Percentage of Non-Military : ____%

4. Does the company do any business with government agencies or departments? If yes, which agencies or departments?

贵公司是否与政府机构有商业往来? 如果有这种商业往来, 请说明是与哪家政府机构或者部门之间的业务?

Yes Which agencies departments?

No

5. Does the company have any trading relationship with a US embargoed or sanctioned country such as Cuba, Iran, Syria, Sudan, North Korea, or Burma? If yes, please identify which country/countries or regions?

贵公司是否有与美国禁止贸易国或者受限制的国家(如古巴、伊朗、叙利亚、苏丹、北朝鲜、或者缅甸)有贸易往来? 如果有, 是哪个(或哪些)国家或者地区?

Yes Which country/countries or regions?

No

6. Is the company a subsidiary of a larger holding/parent company? If so, please list the

name of the holding/parent company (s).

贵公司是否是隶属某母/控股公司的子公司？如果是，请说明该母/控股公司的名称。

- Yes List holding parent company(s) English and Chinese names?
 No

7. When was the last change in the company's ownership (years)?

贵公司上一次公司所有权变更大约是在多少年前？如果少于 5 年，请告知之前所有权人的名字和国籍

- Less than or equal to five years ? Please provide name and nationality of prior owner(s).
 Greater than five years?

8. Does the company sell or source components originating in an US embargoed or sanctioned country such as Cuba, Iran, Syria, Sudan, North Korea, or Burma If yes, please identify which country/countries or regions.

贵公司是否销售或采购原产于美国禁止贸易国或者受限制的国家（如古巴、伊朗、叙利亚、苏丹、北朝鲜、或者缅甸）的产品，如果有，是哪个（或哪些）国家或者地区？

- Yes If Yes, please identify which country/countries or regions
 No

9. Is the customer a military contractor (or sells military items)?

If so, does it sell its military customer(s) unique military items, commercial off the shelf items, or both?

贵公司是否有军方合同（或销售军用品）？如果答案为是，贵公司是否只向其军方客户出售专用的军用品，还是民用现货或者两类产品都会提供？

- Yes If Yes, unique military items, commercial off the shelf items, or both?
 No